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Zápis ze schůze Pracovní skupiny pro propagaci 
konané 1. března 2023 od 19.30  

  
  

----------------------------------------------------Návrh programu---------------------------------------------------  
  
Program:  
 

1) Zhodnocení DOD 
2) Pomoc na studijním během zápisu 
3) Street Law 
4) Výročí PS 
5) Plán propagace zápisu a přihlášek 
6) Příprava seznamováku 
----------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 Zápis:  
Lada Reisnerová představila plán schůzky. 
 

1. Zhodnocení DOD 
Lada Reisnerová informovala o průběhu DOD z 8. února, kterého se zúčastnilo cca 900 uchazečů 

o studiu. V diskuzi se zhodnotil nový koncept a členové navrhli následující úpravy: 
- Prosba o návštěvu posilovny (Barbora Hypšová). 
- Nevyužití místnosti č. 38 jako meeting pointu, který by mohl být (1) před studijním 

oddělením, (2) v bazénu, (3) u chill-out zóny, (4) podesty u bazénu (tento návrh měl největší 
podporu). 

- Zvýraznění stolů u vchodu se složkami (František Vlasák) 
- Je důležité reflektovat naplněnost prohlídek, proto se doporučuje pro příští rok více než 2 

skupiny po ca. 45 lidech během hodiny. (Lada Reisnerová) 
- Bylo doporučeno zachovat přednášky ve stejném konceptu, avšak promyslet jejich počet – 

v případě dvoudenního DOD by bylo vhodné zvolit maximálně 3 přednášky na půl dne. 
Adam Kořínek dodal, že dle dotazníku 1/3 uchazečů přednášky nenavštívila. 
Po otázce Adély Brozmannové vznikla diskuze nad změnou termínu konání DOD. Vedle 

přesunutí na víkend dále Roman Kužel přidal možnost 2denního DOD. Prod. Antoš přidal porovnání 
s jinými fakultami na UK a přislíbil zjistit jak funguje dvoudenní DOD na PřF UK. Výsledným 
hlasováním byla přijata varianta 2denního DOD, které se bude konat 

Lada Reisnerová popsala angažmá spolků během DOD a do diskuze přidala problém se 
spolkem Universum, který se řešil i na úrovni vedení fakulty. Prod. Chromá vyjádřila preferenci, 
abychom spolky zvali na DOD a vynechali je ze zápisu. Členy PS obeznámila s řešením incidentu 
se spolkem Unviersum. Petr Hrebenár se zastal spolků celkově, že mají své místo na DOD a 
zdůraznil, že je PS oslovila až na přelomu listopadu a prosince, tedy neměli tolik času být kreativní 
i kvůli zkouškovému období. Společně s Martinem Neumannem vyzdvihli aspekt toho, že spolky vnáší 
ještě neformálnější přístup k uchazečům. 

Dále se hodnotil film. Johana Žižáková přidala svou zkušenost s kolegy z vyšších ročníků, 
kteří si mysleli, že je to jen pro DOD. Filip Thiemel poznamenal zkušenost, že se filmu zúčastnila i 
širší veřejnost. Prod. Chromá připomněla, že se PS usnesla, že bude dvoudenní DOD, avšak 
podpořila zachování „kina ve stovce“ jako události pro fakultní i širší veřejnost. To podpořil i prod. 



Antoš, následně byla diskutována i možnost sponzoringu „kina ve stovce“ advokátními 
kancelářemi.  

Pracovní skupina na návrh Davida Kabelky řešila přístup fakulty k jejímu bezpečí a 
mechanismům typu ombudsmanka. Výsledkem je žádost o aktualizace propagačních brožur, aby 
se tato problematika zapracovala. Prod. Chromá připomněla, že na seznamovák jezdí ombudsmanka 
a dr. Široká, které tuto problematiku pokrývají. Johana Žižáková navrhla přizvat ke spolupráci 
ombudsmanku a připomněla pravidelně vyvěšované číslo důvěry na seznamováku. Kateřina 
Pechmanová připomněla možnost spolupráce se spolkem Konsent, který pravidelně školí studenty 
na seznamovací kurzy. Roman Kužel v této souvislosti představil výsledky jeho schůzky se 
společností SCIO a platformu nenech to být.  Adam Kořínek bude v kontaktu se spolkem Konsent 
a ombudsmankou a připraví návrh briefingu pro členy PS.  
 Petr Hrebenár představil Reservanto, jehož služby využívá pracovní skupina každý DOD. 
Pro příští rok navrhuje využití díky celouniverzitní licenci rezervačního formuláře od Microsoft 
jako využívá zahraniční oddělení.  

Adam Kořínek následně prezentoval výstup feedbackového formuláře. Dotazníku se 
zúčastnilo 84 respondentů, tři čtvrtiny z nich studují gymnázia. Polovina je z Prahy nebo 
Středočeského kraje. Polovina je v maturitním ročníku, třetina v předmaturitním. Přednášky 
navštívilo 63 % účastníků. Všechny přednášky byly hodnoceny velmi kladně, nejlépe přednáška z 
trestního práva. Naprostá většina respondentů čerpala informace z webu a instagramu fakulty, 
Facebook se projevil jako minoritní komunikační kanál. V době sběru dat, tedy přibližně dva týdny 
po DOD, více jak čtyři pětiny respondentů z maturitního ročníku již měly podanou přihlášku. 
 

2. Pomoc na studijním oddělení během zápisu a letních prázdnin 
Johana Žižáková po komunikaci s paní Křížovou ze Studijního oddělení představila odhad 

prosby o výpomoc během zápisu do studia. Před zápisem se uskuteční briefing, kde se přihlášení 
členové pracovní skupiny dle sdílené tabulky, jejíž vyplňování prezentoval Petr Hrebenár, sejdou a 
rozdělí si role stejně tak jako postup. 

3. Street Law 
Petr Hrebenár prezentoval výsledek schůzky vedení pracovní skupiny s proděkankou Chromou, 

proděkanem Antošem, dr. Urbanem a zástupkyněmi Street Law. Schůzka reaguje na iniciativu dr. 
Urbana a zástupců Street law, která měla stejný účel jako iniciativa členů PS z dubna 2021 (Zápis 
ze schůze PS – duben 2021 – bod 2).  Informoval členy pracovní skupiny o možnosti honorované 
výpomoci s moot courty pro střední školy jako jedné z dalších aktivit, na které se Street law a 
pracovní skupina budou snažit v rozumné míře spolupracovat. 

V rámci vysokoškolských veletrhů bylo nabídnuto prezentovat aktivity street law pro SŠ 
(středoškolský moot court competition, street law univerzita) v rámci propagačních předmětů 
(záložky s kalendářem, popř. speciální letáčky). 

Výstupem ze schůzky jsou dále videa s mladšími vyučujícími PF UK, které bude koordinovat 
Zuzana Vanýsková společně s Petrem Hrebenárem, Tadeášem Křížem a Adamem Kořínkem. 

Byl prezentován koncept „minivýjezdů na střední školy“. V tuto chvíli probíhají 
nekoordinované výjezdy studentů PF na jejich střední školy, kdy pokud osloví proděkanku 
Chromou, mohou vzít i propagační předměty. Nyní by se v každém semestru vyhlásil workshop 
pro studenty, který by vedli zástupci Street law a dali by studentům základy didaktiky a vyslali by je 
učit na střední školy, dle jejich výběru. V závěru by studenti prezentovali i fakultu. V rámci 
workshopu by tak 20-40 minut prezentoval člen PS (Adam Bařinka + Roman Kužel) jak fakultu 
prezentovat společně s dodáním prezentace. 

4. května proběhne poslední, 6. hodina, street law unvierzity, na kterou prod. Chromá přislíbila 
účast 2 zásupců PS (Tereza Uriková + prod. Chromá), kteří budou prezentovat studium na fakultě, 
vzhledem k tomu, že je o tuto přednášku na Street law unvierzitě dlouhodobě zájem. 

4. Výroční schůze pracovní skupiny – 10 let od založení 



Prod. Chromá informovala o 10letém výročí fungování pracovní skupiny, které se bude konat 
28. dubna. Budou pozváni i absolventi a starší členové PS. Na schůzi se diskutovalo o prostorech 
pro účast a vytvořil se užší tým pro organizaci této události (Viktor Hatina, Barbora Hrotkova, Eliška 
Opatová, Františka Drozdeková, Tadeáš Kříž, Juraj Štefunko, Roman Kužel, Jakub Ševčík, Martin Neumann). 
Členové jednomyslně potvrdili zájem o událost a vyjádřili preferenci k místu události - bazén. 

5. Plán propagace zápisu a přihlášek 
Petr Hrebenár prezentoval plán skupiny členů, kteří spolupracují na propagaci na sítích k posílání 

přihlášek a zápisu. Digitální skupina se rozšířila Františku Drozdekovou, Alan Kotulu, Juraje Štefunka, 
Elišku Opatovou, Tadeáše Kříže. Adam Kořínek a Alan Kotula informovali o stavu videa „z dronu“, 
které by mělo sloužit jako placená propagace na sociálních sítích. 

6. Příprava úvodního seznamovacího soustředění ve Štědroníně 
Hlavním bodem programu byla organizace tradičního úvodního soustředění, které se skuteční 

v RZ Štědronín ve dvou bězích, ve dnech 27. srpna - 30. srpna 2022 (neděle- středa) a 31. srpna - 
3. září 2022 (čtvrtek-neděle). 

Členové PS byli vyzváni, aby co nejdříve indikovali svůj zájem s účastí a preferovaným 
týmovým uskupením Ladě Reisnerové. Na základě těchto informací osloví v průběhu semestru Lada 
Reisnerová extrenisty, primárně již ty, kteří absolvovali seznamovací kurz v této roli. 

Prod. Chromá informovala členy ohledně ceny, jejíž kalkulaci připravil Martin Neumann. Vyzvala 
členy k vyjádření se k 10% navýšení ceny z 3 000 Kč (na 3 300 Kč). Členové PS vyjádřili podporu 
k navýšwní o 300 Kč. Prod. Chromá informovala o zachování ceny za dopravu, ubytování však 
zdražilo na celkový pobyt. Organizačně se bude muset snížit počet studentských organizátorů na 
tým ze 7 na 6. Důležitou a nákladnou položkou seznamováku jsou cestovní náhrady vyučujících. 
Martin Neumann a prod. Chromá popsali jen jednu složku, která jde omezit – diář od Juristů. 

Následovala diskuze k propagaci přihlašování. Prod. Antoš přišel s návrhy „privilegií“, pokud 
přijatý student podá přihlášku do určitého termínu. Ve výsledku tak zůstane zachován způsob 
přihlašování přes IS, ale bude se včas a dobře komunikovat termínový deadline a prezentovat 
výhoda včasné přihlášky. Návrhy byla možnost vybrání si barvy, či speciální aktivity na 
seznamováku. 
 
Přítomní:  
 
Doc. PhDr. Marta CHROMÁ, Ph.D., proděkanka  
  
Doc. JUDr. PhDr. Marek ANTOŠ, Ph. D., LL.M., proděkan  
 
Petra SOJKOVÁ MACHOŇOVÁ, oddělení komunikace PF UK 
   
Adam BAŘINKA, Petr HREBENÁR, Barbora HROTKOVÁ, Jan PAVLÍNEK, Kateřina 
PECHMANOVÁ, Lada REISNEROVÁ, Alan KOTULA, Adam KOŘÍNEK, David KABELKA, 
Roman KUŽEL, Jakub ŠEVČÍK, Vojtěch TOMÁŠEK, Martin NEUMANN, Johana ŽIŽÁKOVÁ, 
Martin SPOUSTA, Tereza URIKOVÁ, Jakub KOZUMPLÍK, Filip THIEMEL, Adéla 
BROZMANNOVÁ, Františka Drozdeková, Eliška, Tadeáš KŘÍŽ, Juraj Štefunko, 
  
Zapsal: Petr Hrebenár 


